
Vragen van GroenLinks over het ontbreken van toelichting bij de stempassen aan 
burgermeester Van den Top

Onderwerp: Geen toelichting bij de stempassen
Voor de gemeenteraadsverkiezingen zijn de stempassen (enkel in een envelop) zonder toelichting naar 
de stemgerechtigden in Hilversum verstuurd. Rond de gemeenteraadsverkiezingen ontving 
GroenLinks signalen van inwoners die niet goed begrepen waar het stempas voor diende. Hierdoor 
hebben zij niet van hun stemrecht gebruik gemaakt en gaven mensen te kennen dat zij (uit 
onwetendheid) de stempas  hadden weg gegooid. GroenLinks vindt het belangrijk dat de gemeente 
inwoners stimuleert om van hun democratische recht gebruik te maken in tijden van verkiezingen.  We 
zijn daarom benieuwd op welke manier de gemeente de communicatie rond het gebruik van de 
stempas kan verbeteren.   

Daarom hebben we voor de volgende vragen:
- Waarom is de stempas zonder toelichting naar inwoners verstuurd?  
- Op welke manier zorgt de gemeente ervoor dat de procedure rondom de verkiezingen 

voor alle stemgerechtigden duidelijk en begrijpelijk is?
- Kunt u communicatie naar inwoners over het gebruik van de stempas in de evaluatie 

van de verkiezingen meenemen, zodat we de lessen uit kunnen trekken voor de 
volgende verkiezingen (in 2023)?

Met vriendelijke groet,
Sebastiaan Hexspoor, namens de GroenLinks Hilversum fractie


